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Protokół nr 2-2/2024 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 5 czerwca 2024 roku,  

które odbyło się Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00.  

 

Obecność: 

Komisja Edukacji obradowała w 7-osobowym składzie, wg załączonej listy 

obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji 

Edukacji.  

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad:  

 

1. Omówienie Raportu o stanie Miasta Gdańska za 2023 rok – w zakresie 

działania Komisji i opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Gdańska wotum 

zaufania – druk nr 24 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2024 rok – 

druk nr 21 + autopoprawka. 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Gdańska – druk nr 22 + autopoprawka  

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę 

Miasta Gdańska publicznych – druk nr 11. 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  

 

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.          
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     PUNKT 1 

Omówienie Raportu o stanie Miasta Gdańska za 2023 rok – w zakresie 

działania Komisji i opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 

sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Gdańska wotum zaufania –  

druk nr 24 

 

Druk nr 24 stanowi załącznik do protokołu z IV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 20 czerwca 2024 roku.  

 

Pan Marcin Hrynkiewicz – Kierownik Referatu Badań i Analiz Społeczno- 

Gospodarczych w Wydziale Polityki Gospodarczej oraz pani Magdalena 

Wiktor – Wydział Polityki Gospodarczej przedstawili raport. 

 

Dyskusja: 

 

Radna Marta Magott- członek komisji 

Czy te programy edukacyjne będą kontynuowane? 

 

Magdalena Wiktor – Wydział Polityki Gospodarczej 

Tak.  

 

Alina Molska – ZNP Oddział Gdańsk 

Chciałam zapytać o branżowe centrum umiejętności przy Zespole Szkół Kreowania 

Wizerunku, gdzie będzie się dokładnie znajdowało i czy jest finansowane z 

funduszy europejskich.  

 

Pani Bogumiła Bieniasz – p.o. Dyrektora Wydziału Edukacji Urzędu 

Miejskiego w Gdańsku 

To się dzieje przy tej szkole, o której pani wspomniała, powstanie w 2026 roku.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji 

Ten raport nie przekłada się zero-jedynkowo na wotum zaufania dla pani 

prezydent. Mam dużo uwag odnośnie raportu ogółem, trochę mniej w zakresie 

edukacji. Ponieważ na dzisiejszej komisji opiniujemy raport tylko w zakresie 

edukacji dzisiaj się wstrzymam, a na sesji prawdopodobnie będę przeciw. Raport 

ma to do siebie, że ocenia stan faktyczny i z tym się nie dyskutuje. Np. liczba 

spotkań edukacyjno – informacyjnych z mieszkańcami, nie jesteśmy w stanie 

ocenić czy mniejsza ilość spotkań to jest na plus czy na minus. Raport jest bardzo 

szczegółowy i brawo państwu za to, ale jeśli chodzi o metodologię to jest to już 

sprawa dyskusyjna. Nie piszecie tam o żadnych minusach, nie ma żadnych 

odnośników i uwag. Wiem, że nie macie do końca uprawnień żeby oceniać. Ta 
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metodologia, która przyjęliście niesie za sobą ocenę tego samego wydarzenia na 

dwa różne sposoby.  

 

Pan Marcin Hrynkiewicz – Kierownik Referatu Badań i Analiz Społeczno- 

Gospodarczych w Wydziale Polityki Gospodarczej 

W ubiegłym roku mieliśmy spotkanie w ramach Unii Metropolii Miast Polskich 

poświęcone raportom. Patrzymy też jak inne miasta to robią, np. Warszawa 

odchodzi od publikacji książkowych, przedstawia tylko inwestycje i główne 

działania. Nasz raport stanowi podstawę do debaty, on nie powinien oceniać, 

ocena i rozmowa będzie na sesji. Sami szukamy najlepszych rozwiązań, przyszły 

raport będziemy chcieli okrasić monitoringiem w zakresie strategii programów. 

Będziemy sprawdzać czy się udało czy nie i z jakiego powodu.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji 

Faktycznie brakuje tutaj tego odniesienia do strategii bo to już byłby jakiś wskaźnik. 

Będziemy panią prezydent rozliczać z wykonawstwa strategii a tutaj tego nie 

widzimy co zostało zrobione a co nie. Jest nap. Wskaźnik zadowolenia 95% ale nie 

wiadomo kto był pytany, mieszkańcy których dzielnic, bo są duże rozbieżności 

między dzielnicami.  

 

Nie było więcej pytań i głosów w dyskusji. Komisja przystąpiła do głosowania nad 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 5 głosami „za” przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 3-3/2024 – załącznik nr 4 do protokołu.  

 

      

PUNKT 3 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2024 rok – druk nr w 

zakresie działania Komisji – druk nr 21 + autopoprawka 

 

Druk nr 21 stanowi załącznik do protokołu z IV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 20 czerwca 2024 roku.  

 

Pani Agnieszka Trojanowska - Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

zreferowała projekt uchwały.  
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Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 4 głosami „za” przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 2-1/1-1/2024 – załącznik nr 5 do protokołu.  

 

     PUNKT 4 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska – druk nr 22 + autopoprawka 

 

Druk nr 22 stanowi załącznik do protokołu z IV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 20 czerwca 2024 roku.  

 

Pani Agnieszka Trojanowska - Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

zreferowała projekt uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 4 głosami „za” przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 2-2/2-2/2024 – załącznik nr 6 do protokołu.  

 

 

PUNKT 5 

Opiniowanie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym 

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w 

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska publicznych –druk nr 11. 

 

Druk nr 11 stanowi załącznik do protokołu z IV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 20 czerwca 2024 roku.  

 

Pani Bogumiła Bieniasz p.o. Dyrektora Wydziału Edukacji Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku zreferowała projekt uchwały.  
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Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 2-4/2-4/2024 – załącznik nr 7 do protokołu.  

 

     PUNKT 6 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby posiedzenia Komisji w nowej kadencji 

odbywały się w czwartki tydzień przed sesją o godz. 16:00.  

 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” przyjęła terminarz Komisji Edukacji na rok 

obecny.  

 

Terminarz stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Nie było więcej spraw bieżących. Przewodniczący komisji podziękował wszystkim za 

uczestnictwo i zamknął obrady komisji.  

 

Godz. 17:00.  

 

       Przewodniczący Komisji Edukacji  

        Rady Miasta Gdańska 

 

         Andrzej Kowalczys 

 

 
Protokołowała:  

Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 

 


